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Z A P I S N I K 
 
sa 3. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 13. srpnja 2023. godine u prostorijama 
općinske vijećnice u Kršanu. 
 
Nazočni:  
- vijećnici: Boris Rogić - Potpredsjednik vijeća, te članovi: Boris Babić, Dino Salamun, Esad Huskić, Ana Boneta, 

Darko Androić, Silvano Uravić, Ivan Vozila, Valdi Runko i Šemso Mujić, 
- nedostaju: Lucian Mrzlić - Predsjednik vijeća, Jelena Bartolić Škropeta i Mauricio Bajerić, 
- Općinski načelnik: Roman Carić,  
- gosti: Donald Blašković – direktor komunalnog poduzeća 1. Maj Labin d.o.o. Labin 
- djelatnici općinskih službi: Vilma Stankić – Voditeljica Odsjeka za urbanizam, graditeljstvo i komunalne poslove 

Rita Licul Ilijević – Voditeljica Odsjeka za proračun i financije, Patricija Zanketić – Voditeljica Odsjeka za 
gospodarstvo i europske fondove i Sandra Jurasić – Viša referentica za uredsko poslovanje u svojstvu voditelja 
zapisnika,  

- od strane tiska: Silvana Fable (Radio Labin), Robi Selan (Labinština info) i Elvis Uravić (Labinska komuna) i 
Katarina Perković Šoštarić (5 portal). 

 
Napomena: Ova se sjednica tonski snima, te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 

Započeto u 18:00 sati.  
 

Potpredsjednik vijeća Boris Rogić čita tekst Ovlaštenja kojim Predsjednik vijeća Lucian Mrzlić zbog privremene 
spriječenosti, a temeljem čl. 27. Poslovnika Općinskog vijeća, daje njemu ovlaštenje za vođenje današnje sjednice 
Općinskog vijeća. Potom otvara 3. redovnu sjednicu, pozdravlja sve prisutne i poziva stručne službe na prozivanje 
članova Općinskog vijeća kako bi se moglo utvrditi današnji kvorum. 
Nakon što je prozivkom utvrđeno da je prisutno 10 od 13 vijećnika, odnosno da opravdano nedostaju vijećnici Lucian 
Mrzlić, Jelena Bartolić Škropeta i Mauricio Bajerić, konstatira da je utvrđen kvorum, te da se mogu donositi 
pravovaljane odluke.  
 
Prelazi se na dnevni red sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji od osam točaka. Sukladno članku 
46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan, odnosno poslovnikom propisanom roku, zaključuje valjanost 
dnevnog reda, te se prelazi na obradu istog. 
 
Ad. 1.) Verificiranje zapisnika sa 2. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan održane dana 25. 
svibnja 2023. 
 

Potpredsjednik vijeća pita vijećnike da li imaju kakve primjedbe na predloženi zapisnik, no budući primjedbi nije bilo, 
isti se usvaja. 
 
Ad. 2.) Razmatranje Izvješća o radu davatelja javne usluge  za 2022. za područje Općine Kršan  
 

B. Rogić daje riječ obrazloženja direktoru KP 1. Maj Labin d.o.o. Labin Donaldu Blaškoviću. 
D. Blašković pozdravlja nazočne, nakon čega ukratko upoznaje s radom KP 1. Maj Labin tijekom 2022.g. Između 
ostalog tijekom obrazloženja ističe da je svake godine veći postotak odvajanja komunalnog otpada, zbog čega pada 
postotak miješanog komunalnog otpada, pa pohvaljuje sve građane, a pogotovo građane Općine Kršan zbog velikog 
skoka tog postotka u prošlog godini. 
 
Nakon obrazloženja B. Rogić otvara raspravu. 
R. Carić iznosi kako je komunikacija s KP 1. Maj Labin više nego zadovoljavajuća. Jedino ga brine što se, bez obzira 
što općina plaća kontejnere za krupni otpad, svejedno često pojavljuju divlji deponiji otpada. No napominje da KP 
uskače u rješavanju i tog problema. Mišljenja je kako je suradnja KP jako dobra, te je stoga i standard komunalne 
usluga svaki dan sve veći. 
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Š. Mujić upoznaje kako se u Potpićnu nalaze tri kante kod dječjeg igrališta u koji radnici motela preko puta nose 
komunalni otpad koji ne odvajaju, već sve nose u isti koš, a to utječe i na plaćanje. Predlaže da se razgovara s 
vlasnikom motela, te da se stave kontejneri ispred motela i da njihovi radnici odvajaju otpad. 
 
E. Huskić pita da li polupodzemne spremnike koji su samo u Labinu financira lokalna samouprava ili komunalno 
poduzeće. Mišljenja je da bi se polupodzemni spremnici mogli postaviti na području Općine Kršan pokraj stambenih 
zgrada, barem za miješani komunalni otpad. Što se tiče odvajanja otpada, smatra da je to stvar čovjeka i njegovog 
poimanja stvari. 
D. Blašković odgovara da su se polupodzemni spremnici stavljali samo u Gradu Labinu preko komunalnog 
poduzeća, a ove zadnje se financiralo putem fonda, nakon što se Grad Labin kandidirao, odnosno preko fonda se 
financiralo polupodzemne spremnike za odvajanje otpada, dok je komunalno poduzeće postavilo spremnike za 
miješani komunalni otpad. 
 
Pitanja više nije bilo pa B. Rogić stavlja na glasovanje prihvaćanje predloženog Izvješća. Glasovanjem se 
jednoglasno s 10 glasova ZA donosi 
 

ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU DAVATELJA JAVNE USLUGE  
 ZA 2022. ZA PODRUČJE OPĆINE KRŠAN 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
D. Blašković odlazi sa sjednice u 18:16 sati. 
 
Ad. 3.) Prijedlog konačnih Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Kršan 
 
B. Rogić iznosi prijedlog Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Kršan, nakon čega otvara raspravu, no 
budući pitanja nije bilo konstatira da je isti usvojen. 
 
Ad. 4.) Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu/suvlasništvu Općine 
Kršan 
 
B. Rogić iznosi prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu/suvlasništvu Općine 
Kršan, nakon čega otvara raspravu, no budući pitanja nije bilo, stavlja na glasovanje prihvaćanje istog. 
 
Glasovanjem se jednoglasno s 10 glasova ZA donosi 
 

ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA PRODAJU NEKRETNINA  
U VLASNIŠTVU/SUVLASNIŠTVU OPĆINE KRŠAN 

 
u tekstu kako je predloženo, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 5.) Prijedlog Provedbenog plana zaštite od požara na području Općine Kršan za 2023. 
 
B. Rogić daje kratko obrazloženje vezano aktivnosti koje su prethodile donošenju prijedloga Provedbenog plana 
zaštite od požara na području Općine Kršan za 2023. Nabraja sve potrebne donesene dokumente u svrhu 
donošenja Plana, te kako je inspekcija iste pregledala. Na kraju naglašava da je prema ovom Planu Općina Kršan 
dužna uklanjati divlje deponije otpada zbog opasnosti nastanka požara. Upoznaje i da je Općina Kršan dobila 
pohvale od inspekcije i Ministarstva unutarnjih poslova dok su pregledavali izrađenu dokumentaciju. 
 
B. Rogić potom otvara raspravu, no pitanja nije bilo pa se prijedlog stavlja na glasovanje, slijedom kojeg se 
jednoglasno s 10 glasova ZA donosi 
 

PROVEDBENI PLAN UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2023.  
 

u tekstu kako je predloženo, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 6.) Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstva za rad političkih stranaka i vijećnika 
izabranih s liste grupe birača, zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Kršan za 2023. 
 
B. Rogić daje riječ obrazloženja R. Cariću. 
R. Carić obrazlaže kako se ovaj prijedlog donosi samo zbog jedne izmjene, i to zbog toga što je vijećnik Sean 
Šturbej pred par mjeseci stavio svoj mandat u mirovanje, dok je aktiviran vijećnički mandat ovdje prisutnom vijećniku 
Dinu Salamunu. 
 
B. Rogić otvara raspravu. Prijavljenih nije bilo pa se glasovanjem jednoglasno s 10 glasova ZA donosi 
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ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTVA ZA RAD POLITIČKIH STRANAKA I VIJEĆNIKA 
IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAČA, ZASTUPLJENIH U OPĆINSKOM VIJEĆU OPĆINE KRŠAN ZA 2023. 

 
u tekstu kako je predloženo, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 7.) Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Kršan 
 
B. Rogić daje riječ obrazloženja R. Cariću. 
R. Carić upoznaje kako se sastala Komisija za dodjelu javnih priznanja i analizirala prijedloge za dodjelu javnih 
priznanja. Pristigla su dva prijedloga, te su oba prihvaćena. Potom iznosi prijedlog osoba za dodjelu javnih priznanja 
i to: Ivanu Staniću, Lorisu Knapiću, Turističkoj zajednici Općine Kršan, te Lorisu Demarinu, uz pojedinačno 
obrazloženje za svakog kandidata. 
 
B. Rogić otvara raspravu. 
E. Huskić predlaže da gdinu. Ivanu Staniću koji će uskoro otrčati svoj stoti maraton izađe u susret financijski ili 
organizacijski. 
 
Pitanja više nije bilo pa se glasovanjem jednoglasno s 10 glasova ZA donosi 
 

ODLUKA O DODJELI GODIŠNJE NAGRADE OPĆINE KRŠAN 
 

IVANU STANIĆU dodjeljuje se Godišnja nagrada Općine Kršan najboljem istarskom maratoncu, Albona 
Extreme, rodom iz Tupljaka, a nastanjenom u Potpićnu, zbog dugogodišnjeg doprinosa razvoju i popularizaciji 
atletike te povodom 99 istrčanim maratona. 

LORISU KNAPIĆU dodjeljuje se Godišnja nagrada Općine Kršan vlasniku Ugostiteljskog obrta Dorina iz 
Plomina, dobitniku niza priznanja na državnoj i županijskoj razini, za neprekinutog djelovanja obrta tijekom 70 
godina, kao i zbog obiteljske tradicije koja se prenosi na sada već četvrtu generaciju u obitelji.  

TURISTIČKOJ ZAJEDNICI OPĆINE KRŠAN, osnovanoj 2003., dodjeljuje se Godišnja nagrada Općine 
Kršan zbog 20 godina aktivnog osmišljavanja turističkih sadržaja i proizvoda, organiziranja i provedbe brojnih 
manifestacija, promicanja Općine Kršan u Hrvatskoj i inozemstvu.  

MLADENU DEMARINU, vlasniku stolarije Fianona, osnovane 1993., danas respektabilne tvrtke s desetak 
zaposlenih, prostranim proizvodnim pogonom te velikim brojem poslovnih partnera koji cijene poslovnost, dizajn i 
stručnost tvrtke, a čija je pouzdanost, dugotrajnost, iskustvo i kvaliteta u proizvodnji namještaja značajno doprinijela 
promociji i unaprijeđenu obrtništva na području općine Kršan.  

 
Godišnju nagradu iz točke I. ove Odluke uručit će općinski načelnik Općine Kršan na svečanoj sjednici 

Općinskog vijeća Općine Kršan dana 21. srpnja 2023. 
Ova Odluka stupa na snagu prvi dan od dana objave u "Službenom glasilu Općine 

Kršan".               
 
Ad. 8.) Razno  

 
B. Rogić poziva vijećnike na postavljanje pitanja. 
S. Uravić pita koliko je djece upisano u Dječji vrtić Kockica i koliki je točno udio koji plaćaju roditelji za vrtić. 
R. Carić odgovara da je upisano 113 djece, a visina iznosa koji su roditelji do sada plaćali je 691 kuna, a od 01. 
rujna ove godine plaćati će se 100 EURA, odnosno ide se na povećanje u visini 9 EURA po korisniku. 
S. Uravić iznosi kako je pitao iz razloga što predlaže da se nađe rješenje da sva djeca imaju besplatan vrtić. 
Mišljenja je da Općina Kršan ima prostora da se to omogući djeci s našeg područja. Iznosi prijedlog kako da se to 
realizira. Po njegovom grubom izračunu, ukoliko se od svake velike investicije skine 1500 EURA dobio bi se iznos 
koji bi to pokrio. Po novom Zakonu imamo i mogućnost uvođenja prireza koji Općina Kršan nema, čime bi se također 
moglo doći do tih sredstava. Time bi se onda stvarno moglo reći da je Općina Kršan ugodno mjesto za življenje. 
Obrazlaže rečeno, nakon čega umoljava da se nađe rješenje za njegov prijedlog. 
R. Carić odgovara kako je ovo široka tema, a da prijedlog svakako vrijedi razmotriti. No, Općina Kršan je duboko 
opterećena općina, a dječji vrtić je svake godine za 25% veći izdatak. Pitanje prireza je pitanje koje rješava 
Općinsko vijeće, no po njegovoj računici prirezom se ne bi sakupila dovoljna sredstva za tu svrhu. 
S. Uravić smatra da Općina Kršan racionalnim razmišljanjem ipak može iznaći ta sredstva, bez da se opterećuje 
neke druge korisnike ili bilo koga drugoga, što obrazlaže. U Istarskoj županiji ima općina koje plaćaju cjelokupni 
iznos vrtića za djecu, te i mi trebamo o tome početi pričati. 
R. Carić iznosi kako prijedlog nije za odbaciti. 
 
B. Babić pita zbog čega Dom kulture u Kršanu nije prešao tehnički pregled, kako piše u medijima. 
R. Carić upoznaje kako se početkom lipnja 2021. godine započelo s prikupljanjem dokumentacije da se otklone 
određene nepravilnosti da bi se ove godine u ožujku predao zahtjev za tehnički pregled, odnosno za dobivanje 
uporabne dozvole. Tehnički pregled je obavljen 7. srpnja ove godine. Dom kulture konačno zadovoljava sve kriterije 
za dobivanje uporabne dozvole osim uvjetnih preporuka koje je dao protupožarni inspektor, a koje se odnose na 
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nedostatak određenih naljepnica za izlaz, te zamjenu određenih brava na vratima. Dan je rok od 30 dana za 
uklanjanje, a nada se će se to riješiti i prije, te da će se do 01. kolovoza ove godine dobiti uporabna dozvola. Sve što 
se dešavalo prije lipnja 2021. godine, prije nego je počeo njegov načelnički mandat ne zna. To je jedina i prava 
istina, a za sve što je izašlo u medijima jako je razočaran jer je to bila jedna notorna laž. Napominje da gdinu. 
novinaru koji je to objavio zbog zauzetosti nije odgovorio na upit dva tjedna. 
 
E. Huskić se nadovezuje na prethodnu temu o porezu, iznoseći da prema njegovom saznanju od 01. Siječnja prema 
novom Zakonu prireza neće smjeti biti, odnosno da će porez trebati prilagoditi porezu na dohodak, te pita Ritu Licul 
Ilijević, Voditeljicu Odsjeka za proračun i financije za potvrdu iznesenog, što ona potvrđuje. 
 
Š. Mujić iznosi kako je tražio da se na dječjem igralištu postavi rasvjeta, barem dva rasvjetna tijela, a još ih nema. 
Posađeno je par drveća kod dječjeg igrališta, no nitko od komunalnog poduzeća se ne brine za njih. Odvojak ceste 
koji je pušten ispod njihovih zgrada za buduću cestu koja bi se spajala kod Rockwoola, nije „uplanjen“ put, te bi 
trebalo staviti znak „zabrana prometa“, rampu ili stupiće da se zabrani prometovanje istim. Također iznosi kako je u 
više navrata tražio da se stave dva rasvjetna tijela na lokaciji Tupljak – Čepić, gdje živi osoba invalid, a bez vanjske 
rasvjete, do danas rasvjeta nije postavljena. Izvođač koji postavlja rasvjetu na našem području govori da mu 
načelnik nikad nije spomenuo da je tamo stavi. 
R. Carić odgovara po pitanju dječjeg igrališta da je izgrađeno 2018. godine,a budući je sufinanciran od strane EU, taj 
se projekt ne smije dirati 5 godina, odnosno zabranjena je bilo kakva intervencija u taj prostor unutar 5 godina. Po 
pitanju rasvjete u Tupljaku, radi se o liniji koja ide od strane Općine Pićan, te bi to trebalo biti od njih investirano. 
Š. Mujić smatra da za te dvije kuće treba rasvjetu postaviti Općina Kršan, što obrazlaže, na što mu načelnik 
odgovara da će reći izvođaču postavljanja rasvjete gdinu. Bijeliću da će mu vijećnik Š. Mujić objasniti što treba 
napraviti.  
 
S Uravić se nadovezuje na temu financiranja vrtića, te iznosi kako je u grubo izračunao da bi taj njegov prijedlog 
Općinu Kršan koštao dodatnih 135.000 EURA godišnje. 
 
B. Babić pita da li ima zahtjeva za poduzetničku zonu u Kršanu. 
R. Carić upoznaje kako je danas objavljeno savjetovanje za dvije važne odluke i to Odluke o raspolaganju 
nekretninama u vlasništvu Općine Kršan na području Proizvodno poslovne zone Kršan – Istok i Program poticajnih 
mjera za poduzetnike u Proizvodno poslovnoj zoni Kršan - Istok sa Centrom agropoduzetništva, u trajanju 30 dana. 
Sazvat će se jedan sastanak s lokalnim poduzetnicima, jer su te odluke namijenjene njima, da im se iste 
prezentiraju, pa da vide uvjete kupnje i isplativost ulaganja u tu zemlju. 
 
Š. Mujić postavlja pitanje vezano uz šetnicu u Plomin Luci, za koji je dobiveno 1.400.000 kuna, traži informaciju što 
je tamo poduzeto, osim onih par stepenica. Pita da li se podnosi troškovnik. 
P. Zanketić objašnjava kako se radi o državnim potporama, te iznosi postupak dobivanja. Iznosi da se troškovnik 
obavezno podnosi prilikom prijave za dobivanje tih sredstava. Nakon odobrenja, općina odabire izvođača i nadzor, 
nakon čega se troškovnik ponovno šalje u Ministarstvo. Napravljene su četiri stepeništa, dosta je koštalo izvođenje 
radova kopanja, te ograde, a kupljene su i kante i klupe. Napominje da je šetnica još gradilište, odnosno da nije u 
uporabi. Poziva vijećnika Š. Mujića na uvid u projekt i troškovnik. Potom poziva sve vijećnike da slobodno dođu 
jedan dan pogledati sve projekte i troškovnike i da im objasni kako to funkcionira. Upoznaje kako su dobivena 
sredstva za više faza izgradnje šetnice, a kako su zadnja sredstva dobivena ove godine i to za izgradnju pristupa 
invalidima, a s čime će se krenuti na jesen, što obrazlaže. Dokumenti su javni i uvijek imate mogućost uvida.  
R. Carić dodaje kako je na prošloj sjednici Općinskog vijeća bilo Izvješće o izvršenju proračuna gdje je opsežno 
opisano gdje su koja sredstva utrošena. 
 
B. Rogić čestita Boćarskom klubu Potpićan i Boćarskom klubu Učka što su prešli u viši rang, čestita svim igračima i 
upravi klubova.  
Također čestita boćaru iz Čepića Ivanu Načinoviću na postignutom uspjehu, koji je član reprezentacije RH, nastupa 
po Europi i postiže velike rezultate čime nas svih čini sretnima i time promovira našu općinu. 
Potom, napominje da se 14. lipnja obilježava Svjetski Dan darivatelja krvi, te čestita svim darivateljima krvi budući se 
radi o izrazito plemenitim ljudima, što obrazlaže. 
 
R. Carić iznosi kako je danas svima upućen poziv za Svečanu sjednicu Općine Kršan, 30 godina postojanja, 
uspješnog rada i djelovanja, bit će zaista svečano, pa koristi priliku da svih još jednom svih ovdje osobno pozove, da 
se svi zajedno prisjete proteklih godina. 
 
B. Rogić konstatira da su iscrpljene sve točke Dnevnog reda 3. redovne sjednice Općinskog vijeća, zahvaljuje svima 
na pozornosti i zaključuje sjednicu u 19:00 sati. 
 

    Voditelj zapisnika      Potpredsjednik Općinskog vijeća  
 

                  Sandra Jurasić, v.r.                                          Boris Rogić, v.r.   


